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Fakulta elektrotechniky a informatiky 

Zápis ze zasedání Rady studijních programů FEI 

dne 23. 04. 2018 

 

Přítomni (dle prezenční listiny): 

 doc. Ing. František Dušek, CSc. - předseda 

 prof. Ing. Pavel Bezoušek, CSc.; Ing. Lukáš Čegan, Ph.D.; doc. Ing. Aleš Filip, CSc.; Ing. 

Daniel Honc, Ph.D.; prof. Ing. Antonín Kavička, PhD.; Mgr. Jaroslav Marek, Ph.D.; Ing. Jan 

Pidanič, Ph.D. 

 hosté: doc. Ing. Jiří Cakl, CSc. 

Předseda RSP doc. Dušek přivítal přítomné, informoval o platné legislativě a požadovaném složení 

RSP. Na první zasedání byl pozván doc. Cakl. 

Dle Opatření rektora č. 2/2018 o zřízení Rad studijních programů fakulty a zaměření jejich činnosti, 

děkan jmenoval RSP FEI ve složení: 

doc. Ing. František Dušek, CSc. - předseda 
proděkan pro vzdělávací činnost 

prof. Ing. Antonín Kavička, PhD. - místopředseda 
garant bakalářského SP Informační technologie 

garant navazujícího magisterského SP Informační technologie 

členové 

prof. Ing. Pavel Bezoušek, CSc.  
garant bakalářského SP Elektrotechnika a informatika 

garant navazujícího magisterského SP Elektrotechnika a informatika 

 

Ing. Lukáš Čegan, Ph.D., proděkan pro vnitřní rozvoj a vnější vztahy 

doc. Ing. Aleš Filip, CSc., vedoucí Výzkumného centra FEI 

Ing. Daniel Honc, Ph.D., vedoucí Katedry řízení procesů 

Mgr. Jaroslav Marek, Ph.D., vedoucí Katedry matematiky a fyziky 

Ing. Jan Pidanič, Ph.D., vedoucí Katedry elektrotechniky 

 

Rada zejména: 

a) vyjadřuje se k návrhům žádosti o novou akreditaci studijního programu, prodloužení platnosti 

akreditace nebo rozšíření akreditace,  

b) vyjadřuje se ke změně struktury a obsahu předmětů, 

c) vyjadřuje se k obsahu a rozsahu státních závěrečných zkoušek,  

d) vyjadřuje se k tematickým okruhům státních závěrečných zkoušek, 

e) vyjadřuje se ke složení zkušebních komisí pro státní závěrečnou zkoušku,  

f) sleduje soulad uskutečňovaných studijních programů s platnou akreditací, 

g) sleduje rozvoj a modernizaci studijních plánů, 

h) sleduje kvalitu uskutečňovaných studijních programů a zohledňování výsledků anket 

a hodnocení,  

i) projednává podněty a návrhy garantů studijních programů, 

garantů specializací, garantů předmětů a návrhy dalších akademických pracovníků. 
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Doc. Cakl informoval: 

Základní změna nastala s novelou VŠ zákona. 

S ohledem na podanou žádost o institucionální akreditaci lze očekávat návštěvy hodnotících komisí 

NAU VŠ s dotazováním na základní oblasti vzdělávání. Stěžejní je personální zabezpečení 

a publikační činnost. Dotazováni mohou být i studenti. 

Hodnotitelé mají přístup také na intranet UPa. Mohou si zkontrolovat předpisy, zaměstnance, aj. 

Doporučuje se navštívit www NAU VŠ, kde jsou zveřejněny materiály pro hodnotitele, prostudovat 

vnitřní legislativu UPa a FEI (kontrola plagiátorství, stanovení počtu závěrečných prací na AP, apod.). 

 

Dále proběhla diskuze o situaci na jiných univerzitách ČR a ostatních fakultách UPa.  

Poté doc. Dušek poděkoval přítomným za účast a ukončil jednání.  

 

 

Pardubice 27. dubna 2018 

 

Zapsala: Lenka Tobišková   Schválil: doc. Ing. František Dušek, CSc., v. r. 

                            předseda RSP 

 


